
Een nieuw geluid 

Beste Oostzaner. Het is even wennen, maar vanaf deze week krijg je wekelijks
een korte column van het college van burgemeester en wethouders van
Oostzaan. Elke week schrijft één van ons iets over het werk dat we doen, wat er
speelt in het dorp, wat ons gevraagd is of wat ons bezighoudt. Aan mij de eer, als
burgemeester, om deze week als eerste te beginnen. Volgende week is één van
mijn collega’s aan de beurt.

Waarom we dit doen? Omdat er veel gebeurt in het gemeentehuis waarvan je
misschien niets merkt, maar wat wel belangrijk is. We willen je daar meer over
vertellen, op een eenvoudige en persoonlijke manier. Soms gaat het over een
groot onderwerp, zoals het fusieproces van Oostzaan. Soms over een mooi
initiatief van inwoners of iets wat we meemaakten in het dorp.

Het worden geen beleidsstukken of ellenlange verhalen. Beloofd! Gewoon een
korte blik vanuit onze kant. Persoonlijk, af en toe met een knipoog, maar altijd
betrokken.

Rondom dat fusieproces is de afgelopen weken trouwens veel gebeurd. De
gemeenteraad heeft nu besloten dat Oostzaan moet gaan fuseren met één of
meerdere andere gemeentes. Het liefst met groene en landelijke buurgemeentes.
Als dat niet lukt, dan met een grotere buurgemeente. We hopen in september
meer te weten over de opties die we hebben. Dan kunnen we de volgende stap
zetten. Kortom, een spannend proces maar met een duidelijk doel: de beste
oplossing voor de inwoners van Oostzaan.

We hopen dat je deze columns met plezier zult lezen. En wie weet worden onze
columns aanleiding  voor een goed gesprek op straat, op een verjaardag of op de
vereniging. Want uiteindelijk maken we Oostzaan samen.

Tot volgende week!

Marvin Polak, burgemeester
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